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Referat 

Fremmødt: - Steen, Finn, Bent, Christian, Søren K, Jørgen og Leslie 
 

1.  Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 
 
2. Orientering fra formanden - herunder evaluering af arbejdsdag og status for møde med havnen. 
     Ingen respons fra havnen. Jørgen forsøger at få kontakt med den nye havneleder. 
     Arbejdsdage forløb godt med stor tilslutning. Et hus mangler at blive malet, lejer kontaktes af 
                          Finn vedr. en løsning.  
  
 
3. Ønske fra medlem/medlemmer om, at flere personer kan stå på lejekontrakt (nærmeste familie/ ægtefælle,    
    flere ejere af båd). 
     De nuværende regler bibeholdes. 
 
 
4. Status for pladser og huse, herunder: 
 
 Bådstørrelser i gamle havn og ved ny jollebro, max. og min. størrelse 
 Max. størrelse for jollepladserne er 22 fod. 
 Minimum for jolle er 12 fod. 
   
 Opsigelse af halvt hus 
 Det halve hus udbydes som to kvarte, afventer respons. 
 
5. Udlejning af hus, status og rengøring af jollehuset, fremtidig model: 

 
Liste til rengøring hver 14. dag oprettes med medlemmer, der har nøglebrik. 
Gennemgang af skabe og skuffer i jollehuset samt supplering  (Søren og Leslie) 

 
6. Status for økonomi 
 
 Alt vel! 
         
 
7. Aktuelt og kommende vedligehold. 
 
 Spuling for al broerne. 
  
 
8. Evt. Drøftelse af kameraovervågning. Forslag om test af kamera, der kan aflæse nummerplade. 
    Søren K indkøber og tester. 

 

Næste møde/ bestyrelsestræf i december. 

Jørgen sender datoforslag. 


